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Minnesanteckningar från arbetsmöte 
 

Tid:  2016-11-16 

Plats:  Skogstibble sockenstuga 

Närvarande: Lars Gräns 
Ronny Sandberg 
Magnus Kaisäter 
Erik Jennische 
Karl-Göran Lindgren 
Thomas Lindahl 
Johan Bruun 
Bo Eriksson 
Johan Steineck 
 
 
 
                     

Erik hälsade alla välkomna och förklarade arbetsmötet öppnat. 
 
 
De gällande tilldelningsprinciperna har tillämpats i tre år. Några lag som tilldelas 
vuxna älgar har, både skriftligt och muntligt, inkommit med begäran om modifiering 
av tilldelningsprinciperna. Arbetsmötets mål är att utvärdera och se om det finns 
förbättringar att görs så tilldelningsprinciperna blir bättre. 
 

     
1. Avstämning av årets pågående älgjakt 

Från senaste styrelsemötet (201625) har det skjutits ytterligare 1 tjur och 3 

kalvar. Totalt är avskjutningen uppe i 17 tjurar, 10 kor/kvigor och 6 kalvar. Det 

motsvarar 66 % av ÄSP. Obs/mantimme visat en sjunkande stam. Det gäller 

både för NHÄ och Ö-ÄFO. Det som främst är oroväckande är den allt för låga 

kalvavskjutningen. 

 

2. Avstämning av årets pågående kronhjortsjakt 

Avskjutningen är nu uppe i 3 hjortar, 6 hindar och 3 kalvar. Det är 67 % av 

KSP. 
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3. Förslag på uppdatering/ändring av tilldelningsprinciperna 

Följande alternativ diskuterades: 

A) En reviderad matris har tagits fram av Lars. Målet var att ge lagen större 

möjlighet att skjut sin tilldelning och att minska den s.k. hetsjakten. 

Skillnaden mellan planerad avskjutning och tilldelning har kraftigt minskats. 

Lagen i grupp B tilldelas en älg vart annat år och i några fall vart tredje år. 

Se bilaga 1. 

 

B) Ett förslag från Karl-Göran är ett tillägg på alternativ A ovan. Tillägget är att 

den undre arealgränsen i grupp B höjs i paritet med att arealgränsen för 

tilldelning av vuxen älg ökar. Alltså Antal lag i grupp B minskar stegvis om 

den planerade avskjutningen minskar. 

Se bilaga 2. 

 

C) Samtliga älgar, utom en, i ett jaktlags tilldelning ska reserveras för 

respektive jaktlag. De icke reserverade älgarna ingår i avlysningsjakten. 

Vid en arealgräns för vuxen älg på 425 ha kommer 15 älgar att vara 

reserverade. 

Nackdelen med detta förslag är att jaktlag som har dåligt med älg eller inte 

jagar ”låser” upp älgar. 

Se bilaga 3. 

 

4. Beslut 

Beslut i ärendet fattas på nästa styrelsemöte som är planerat till den 11/1. 

 

5. Kommande möten (datum är preliminära) 

Styrelsemöte 11/1 

Jaktledarträff 18/1 

Årsmöte 13/3 

Alla möten börjar kl. 1900 

Lars bokar lokal och mailar slutgiltiga datum. 

Erik förklarade arbetsmötet avslutat. 

 

Anteckningar förda av 

 

 

 

Lars Gräns 

 

Bilagor: Förslag A, B och C (i samma exel-bok) 
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